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          ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL ORĂŞTIE 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi, 10 mai 2023 cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată 
a Consiliului local al municipiului Orăștie. 
 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu o zi înainte de data stabilită. 
 Din totalul de 19 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 16 consilieri 
locali. Lipsesc nemotivat consilierii locali Ardelean Dana Alina, Depcia Gheorghe 
Sorin și Kadar Alexandru Gheorghe. 
 La ședință participă primar ing.Ovidiu Laurențiu Bălan, viceprimar Hendrea 
Ovidiu Cristian, secretar general Călin Costoiu și funcționari publici din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului. 
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 
ordinare din data de 27 aprilie 2023 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 
întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. 
 Întrucât nu există obiecții, procesul verbal se supune la vot și se aprobă cu 
unanimitate de voturi.  
 Președintele de ședință, dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora prezintă 
următorul proiect al ordinii de zi :   
 1.Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului și a cheltuielilor 
pentru obiectivul de investiții “Educație și conștientizare a publicului din Municipiul 
Orăștie privind protecția mediului”. 
 2.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 
municipiului Orăștie pe anul 2023 în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de 
deplasarea unei echipe de fotbal juniori a Clubului Sportiv Municipal “Dacia Orăștie 
2010”,  în oraşul înfrăţit Helmstedt și orașul Rautheim din Germania, în perioada 25 
mai - 04 iunie 2023.  
 3.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 
municipiului Orăștie pe anul 2023 în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de 
vizita unei delegații olandeze din orașul înfrățit Sliedrecht – Olanda, în perioada         
31 mai - 03 iunie 2023. 
 4.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării înscrierilor din Cartea 
Funciară nr.66291 Orăștie. 
 5.Proiect de hotărâre  privind modificarea Anexei nr. 1 la HCL nr. 282/2022 
referitoare la stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” din Aparatul de 
specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și Serviciile publice subordonate 
Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius propune : 
 6.Întrebări-interpelări. 
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 Președintele de ședință supune la vot proiectul ordinii de zi împreună cu 
propunerea de completare, care este aprobat în unanimitate. 
 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 
inițierii proiectului de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului și a 
cheltuielilor pentru obiectivul de investiții “Educație și conștientizare a publicului din 
Municipiul Orăștie privind protecția mediului”. 
 Dșoara sef birou Gîrdea Bianca dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică 
– Biroul Implementare Proiecte. 
 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 
economico-financiare proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, avem propunerea de asociere cu 
Asociația Centrul Regional pentru Ocuparea Forței de Muncă și Protecție Socială 
Petroșani al cărei reprezentant legal este dna Kinzsky Adriana și întreabă dacă 
consilierii locali o cunosc pe această doamnă. De asemenea, întreabă dacă consilierii 
locali au auzit de dl Haralambie Vochițoiu, a fost președintele P.S.D Petroșani, fost 
membru P.S.D, U.N.P.R, P.P.D.D, de fapt, dânsul este în spatele acestei asociații și 
care „mănâncă” banii de la bugetul de stat. Totodată, întreabă dacă consilierii locali 
au citit despre ultimul eveniment în legătură cu dl Haralambie Vochițoiu în urma cu o 
zi sau două. 
 Președintele de ședință precizează că, nu face obiectul acestui proiect de 
hotărâre.  
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată ca, ba da, face foarte mult,                
dl Vochițoiu a ieșit din toate funcțiile, iar fostul senator a fost trimis în judecată de 
procurorii D.N.A într-un dosar de fraudare cu fonduri europene, deci a lăsat  interpuși 
în asociație. 
 Dl consilier local Jula Radu Ioan intervine și precizează cum dovedește că,   dl 
Vochițoiu are legătură cu asociația respectivă. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, dl Vochițoiu a fost membru în 
această asociație, se primesc bani. Acesta este inculpat împreună cu alte cinci 
persoane fizice în diferite dosare conform presei. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, dacă nu se vrea nu facem acest 
parteneriat, dar există prezumția de nevinovăție, dar de unde s-a plecat nu înseamnă 
nimic în momentul de față. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius a prezentat aceste lucruri ca să își 
motiveze votul pe care îl va da cu privire la acest proiect de hotărâre. 
 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă dacă aceste sume vor fi suportate de la 
bugetul local sau nu. I se răspunde de către dșoara Gîrdea Bianca care precizează că, 
sumele vor alocate de la bugetul de stat. 
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 
aprobarea proiectului de hotărâre este de 9 voturi. 
 Acesta se supune la vot și se aprobă cu 10 voturi „pentru”, două voturi 
„împotrivă” și patru abțineri. 
 Este adoptată Hotărârea nr.101/2023 privind aprobarea depunerii proiectului și a 
cheltuielilor pentru obiectivul de investiții “Educație și conștientizare a publicului din 
Municipiul Orăștie privind protecția mediului”. 
 La punctul al doilea al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului 
de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului 
Orăștie pe anul 2023 în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de deplasarea unei 
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echipe de fotbal juniori a Clubului Sportiv Municipal “Dacia Orăștie 2010”,  în oraşul 
înfrăţit Helmstedt și orașul Rautheim din Germania, în perioada 25 mai - 04 iunie 
2023. 
 Dna șef birou Doboș Carmen prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – 
Biroul Dezvoltare Durabilă și Relații Internaționale. 
 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei 
pentru activități economico-financiare. 
 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie menționează că, în urmă cu 15 ani a 
participat ca si membru al consiliului local la o asemenea acțiune și a dus copiii în 
orașul înfrățit Fenouillet din Franța tot la un turneu de fotbal, precum și o trupă de 
dansatori. Dacă copiii aceștia merg și reușesc să învingă așa cum au făcut cei de 
atuncea, ne vom bucura de reușita lor, dar este inuman ca să nu folosească un cuvânt 
mai urât, ca să îi pui pe acești copii lângă francezi, elvețieni cu diurnă zero, vor fi 
plecați 8 sau 9 zile, se termină meciul, copii leagă ușor prietenii se întâlnesc cu copiii 
din Germania, Franța, Elveția poate merg la un suc sau la o prăjitură, nu se poate așa 
ceva, să nu primească niciun ban, este o rușine și propunerea este să se dea 100 
euro/copil, nu știm dacă vor câștiga sau nu, dar important este că vor participa la o 
asemenea competiție, mulți dintre acești copii provin din familii nevoiașe. 
 Dna șef birou Doboș Carmen arată că, s-a discutat despre această problemă, 
știm că majoritatea copiilor sunt din familii modeste, dar conform legii nu avem cum 
să le acordăm diurnă și nu avem cum să justificăm aceste sume pe care vrem să le 
acordam și da citire articolului din lege care prevede condițiile și categoriile care pot 
beneficia de diurnă. 
 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae intervine și precizează că, este vorba de 
copiii care sunt legitimați la C.S.M Dacia Orăștie 2010 și conform legii, aceștia pot 
beneficia de sume care să fie încadrate ca și susținătoare de efort. 
 Dl secretar general menționează că, suma va trebui alocată din bugetul clubului 
sportiv și nu din bugetul local. 
 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, într-adevăr banii trebuie alocați 
de către club și conform legii, clubul poate susține această deplasare pentru sportivii 
legitimați. 
 Dna șef birou Doboș Carmen precizează că, s-a discutat cu cei de la clubul 
sportiv și în bugetul lor nu au prevăzuți bani în acest scop. 
 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, la momentul când s-a întocmit 
bugetul clubului nu știau ca vor primi o invitație de a participa la un turneu în 
străinătate. De asemenea, consideră că, se poate aloca din bugetul clubului o sumă cu 
această destinație și ulterior să se facă o rectificare bugetară, mai ales că, legislația 
permite acordarea de diurnă sportivilor. 
 Dl secretar general menționează că, știu și cei de la club acest lucru, dar nu 
există bani în bugetul clubului cu această destinație și sumele trebuie aprobate de 
comitetul director al clubului cu destinația respectivă. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, ar trebui să cerem și părerea dnei director 
economic Jorza Lucia, sa vedem dacă sunt bani și daca se pot da din bugetul clubului 
pentru diurna sportivilor.  
 Dna director Jorza Lucia menționează că, unitatea emițătoare este Primăria, 
delegația este din partea Primăriei, cel puțin așa a înțeles și atunci cheltuielile vor fi 
suportate de către Primărie și nu de către club. 
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 Dl viceprimar Hendrea Cristian se adresează dlui consilier local Suciu Nicolae 
Ilie și arată că, nu știe cum, dar în urma cu 15 ani  totul se putea, a avut loc o întâlnire 
cu cei 18 sportivii și cu părinții acestora, li s-a explicat care este situația, am încercat 
să căutăm o soluție legală, dacă în urmă cu 15 ani se puteau aloca bani și pentru așa 
ceva asta este altă problemă. 
 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie consideră că este imposibil să trimiți un 
copil fără bani la o deplasare ca aceasta. 
 Dl viceprimar precizează că, sportivii își doresc să participe și să facă eforturile 
necesare pentru deplasarea în Germania, pentru ei este o oportunitate, este ceva 
deosebit să participe la acest turneu la care vor fi prezenți sportivi din patru țări. 
 Președintele de ședință solicită să se facă propuneri nominale pentru desemnarea 
consilierului local care va face parte din delegație. 
 Dl viceprimar Hendrea Cristian propune ca din delegație să facă parte dșoara 
Bota Mirela Nicoleta. 
  Dl secretar general Călin Costoiu arată că, potrivit art.139, alin.(6) din Codul 
administrativ aprobat prin O.U.G nr.57/2019, proiectele de hotărâre cu privire la 
persoane se vor lua întotdeauna prin vot secret. În consecință,  propune o pauză de 10 
minute pentru a se întocmi buletinele de vot.  
 După pauză, dl secretar general Călin Costoiu prezintă buletinul de vot şi 
explică procedura după care se va desfășura votul.   
  În continuare, dl secretar general înmânează, pe rând, în ordine alfabetică, 
fiecărui consilier local, câte un buletin de vot pentru desemnarea reprezentantului 
Consiliului local al municipiului Orăștie care va face parte din delegația Municipiului 
Orăștie ce va efectua o vizită oficială în orașul înfrățit Helmstedt și orașul Rautheim, 
care intră în cabina special amenajată, apoi introduce buletinul de vot în urnă. Cabina 
de vot şi urna se află în faţa consilierilor locali.   
 După încheierea votării, președintele de ședință procedează la deschiderea urnei 
în fața consilierilor locali, deschide fiecare buletin de vot şi le arată cum s-a votat, 
apoi îl pune pe masa prezidiului. 
 Apoi, președintele de ședință şi dl secretar general Călin Costoiu  procedează la 
numărarea voturilor în public şi întocmesc procesul verbal constatator al rezultatului 
votării, arătând că, cei 16 consilieri locali prezenți au votat, iar dșoara consilier local 
Bota Mirela Nicoleta a obținut 16 voturi „pentru”. 
 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie propune modificarea art.1, alin.(1) al 
proiectului de hotărâre, care va avea următorul cuprins : „Aprobă alocarea din bugetul 
local al municipiului Orăștie pe anul 2023 a sumei de 40.340 lei reprezentând costul 
transportului, suvenir/materiale de prezentare a Municipiului Orăștie și diurna 
integrală în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de deplasarea unei echipe de 
fotbal juniori a Clubului Sportiv Municipal “Dacia Orăștie 2010”,  în oraşul înfrăţit 
Helmstedt și orașul Rautheim din Germania, în perioada 25 mai - 04 iunie 2023”. 
 Dl secretar general precizează că, amendamentul trebuie redactat, înregistrat și 
depus la secretarul general. 
 Președintele de ședință propune o pauză de 10 minute ca amendamentul dlui 
consilier local Suciu Nicolae Ilie să fie redactat și înregistrat. 
 După pauză, președintele de ședință ia act de amendamentul depus de dl 
consilier local Suciu Nicolae Ilie, care a fost redactat și înregistrat. 
 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea 
amendamentului și a proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 
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 Amendamentul dlui consilier local Suciu Nicolae Ilie se supune la vot și se 
aprobă cu unanimitate de voturi. 
 Proiectul de hotărâre în forma modificată este supus la vot și aprobat în 
unanimitate. 
 Se adoptă Hotărârea nr.102/2023 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 
local al municipiului Orăștie pe anul 2023 în vederea suportării cheltuielilor 
ocazionate de deplasarea unei echipe de fotbal juniori a Clubului Sportiv Municipal 
“Dacia Orăștie 2010”,  în oraşul înfrăţit Helmstedt și orașul Rautheim din Germania, 
în perioada 25 mai - 04 iunie 2023. 
 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului 
de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului 
Orăștie pe anul 2023 în vederea suportării cheltuielilor ocazionate de vizita unei 
delegații olandeze din orașul înfrățit Sliedrecht – Olanda, în perioada 31 mai -           
03 iunie 2023. 
 Dna șef birou Doboș Carmen prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – 
Biroul Dezvoltare Durabilă și Relații Internaționale. 
 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 
economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 
aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 
 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
 Este adoptată Hotărârea nr.103/2023 privind alocarea unei sume de bani din 
bugetul local al municipiului Orăștie pe anul 2023 în vederea suportării cheltuielilor 
ocazionate de vizita unei delegații olandeze din orașul înfrățit Sliedrecht – Olanda, în 
perioada 31 mai - 03 iunie 2023. 
 La punctul 4 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de 
hotărâre privind aprobarea rectificării înscrierilor din Cartea Funciară nr.66291 
Orăștie. 
 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică 
arătând că, există o solicitare din partea Consiliului Județean care urmează să depune 
un proiect de modernizare a drumului județean 705A Orăștie – Costești și dorim ca 
strada Căstăului să fie prevăzută în acest proiect de modernizare și drept urmare 
Consiliul Județean trebuie să fie proprietarul acestui tronson pentru a putea face 
investiții. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, Consiliul Județean a făcut o adresa 
către A.D.R și așteaptă un răspuns oficial, în proiectul tehnic va fi prinsă și 
str.Căstaului, dacă s-a ivit această oportunitate trebuie concretizată și să o facă ei prin 
acest proiect, au baza legală, deci o pot moderniza. 
 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al 
comisiei pentru administrație locală, juridică și de disciplină. 
 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată ca, s-a prezentat faptul că, Consiliul 
Județean dorește să modernizeze drumul până la Costești și întreabă în ce sens, ce fel 
de lucrări se vor face este cumva prevăzută și realizarea unei piste de biciclete?. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, se are în vedere refacerea doar a 
parții de drum și probabil o parte din șanțuri, între Orăștie și Căstău există o așa zisă 
pistă de biciclete de fapt o lărgire de drum care va fi vopsită în verde până la Căstău 
ca să se poată merge cu bicicletele și doar atâta s-a putut face fiindcă terenul nu este 



 6

intabulat sunt proprietăți private și în proiect nu este prevăzută realizarea unei piste de 
biciclete. 
 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 
hotărâre este de 10 voturi. 
 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 
 Se adoptă Hotărârea nr.104/2023 privind aprobarea rectificării înscrierilor din 
Cartea Funciară nr.66291 Orăștie. 
 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de 
hotărâre privind modificarea Anexei nr.1 la HCL nr.282/2022 referitoare la stabilirea 
salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 
familiei ocupaționale „Administrație” din Aparatul de specialitate al Primarului 
Municipiului Orăștie și Serviciile publice subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Orăștie. 
 Dl consilier Terchet Narcis prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 
Publică Locală – Compartiment Resurse Umane. 
 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru 
administrație locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat 
favorabil. 
 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 
hotărâre este de 10 voturi. 
 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
 Este adoptată Hotărârea nr.105/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale 
„Administrație” din Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și 
Serviciile publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 
 La ultimul punct al ordinii de zi, „Întrebări-interpelări”, dl consilier local Bulz 
Dionisie arată că, ar vrea să nu uităm, ca procedură modalitatea de lucru care s-a 
aplicat astăzi la proiectul de hotărâre nr.2, pentru că, mai avem nevoie și unii și alții 
de câte o intervenție și ne vine ideea în ultimul moment și să ne amintim că la o 
ședință anterioară când s-a dezbătut proiectul de hotărâre privind aprobarea 
programului de casare a autovehiculelor uzate, când s-a explicat ca și astăzi că nu sunt 
bani, atunci s-a spus că, 50 de rable sunt puține si a văzut că ar fi fost deschidere, dar 
ne-am cramponat de anumite chestiuni, deci să nu uităm că se poate și așa dacă vrem 
colaborare. 
  Dl primar ing.Ovidiu Bălan informează Consiliul local cu privire la faptul că, 
Municipiul Orăștie a m-ai câștigat un proiect prin care unitățile de învățământ din 
Orăștie vor fi dotate cu mobilier și se vor modernizare inclusiv laboratoarele acestora. 
 Dl consilier local Bota Adrian dorește să semnaleze problemele unor cetățeni 
care locuiesc în zona blocului 17 din str.Mureșului, unde s-a montat o bancă și este un 
bun prilej ca acolo să se adune toate persoanele care noaptea nu au de lucru, oamenii 
de acolo sunt disperați pentru că, gălăgia și mizeria sunt non-stop, de multe ori Politia 
a venit și au solicitat imagini de pe camere de supraveghere, iar acele s-au dedat la 
lucruri aiurea, au vandalizat garajele din zonă, mai exact într-o noapte le-au vopsit. 
De asemenea, arată că, dacă este nevoie va aduce și o cerere a mai multor locatari 
care sunt împotriva acelei bănci, mai mult în urma cu câteva zile a venit un domn care 
s-a lăudat ca este prieten cu dl primar și care a afirmat că i s-a promis ca se vor monta 
încă două bănci spre disperarea vecinilor din zona și să se țină cont că sunt oameni 
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care noaptea vreau să doarmă și cred ca nimănui  nu îi convine să aibă o bancă sub 
geam. 
 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie arată că, a observat că se lucrează intens pe 
str.Libertății și insistă în sensul că, podul dinspre această stradă înspre 
str.T.Vladimirescu pe partea stângă are toate bordurile căzute și este periculos mai 
ales pentru copii, bordurile sunt depozitate în zonă și nu crede că nu se pot lua     20-
30 de borduri și să se monteze pe marginea podului în special pe partea stângă, pe 
cealaltă parte mai sunt și dacă se poate face un efort ar fi bine. 
 Dl primar precizează că, se va analiza problema și vom vedem dacă se poate sau 
nu, dar nu poate da un răspuns concret în acest moment. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, l-au întrebat unii cetățenii care 
locuiesc pe str.Crișan dacă pe porțiunea de stradă unde nu este asfalt se vor executa 
lucrări, unde este un mic părculeț sau nu. I se răspunde de către dl primar, care 
menționează că, se va interveni doar până în capătul acelui tronson de stradă, daca 
bine retine, așa știe ca este prevăzut în proiectul tehnic. 
 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora întreabă ce consilier local răspunde 
de strada Popa Șapcă, fiindcă i-au fost trimise ieri după-amiază niște poze din zonă că 
au fost aruncate cabluri pe marginea râului. 
 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, va trebui să se ia legătura cu dl 
Filimon Daniel de la Poliția Locală care răspunde de protecția mediului, consilierii 
locali nu au atribuții în acest sens. De asemenea, cetățenii care locuiesc vis-a-vis de 
parcarea de pe str.A.Șaguna se plâng de faptul că, se strâng seară de seara tineri care 
fac gălăgie și perturba liniștea în zonă, au sesizat de mai multe ori Poliția Locală, dar 
se pare că tinerii sunt anunțați și până sosește Poliția aceștia dispar. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează că sunt câteva zone unde se adună 
tinerii, Poliția știe și rămâne să se ia masuri împotriva celor care perturbă liniștea 
publică. 
 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
            Președinte de ședință,                                                      Secretar General,                                       
         SÎRBU Florina Eleonora                                      jr.Călin COSTOIU 


